
Åseda JvF.

Årsmöteprotokoll: Jägargårde. 20180208

1. Nils-Magnus Tover hälsade de samlade 21 medlemmarna välkomna! Mötet öppnades.

2. Mötets behörighet. Stämman godkändes av mötesdeltagande

3. Val till mötesordförande valdes Nils-Magnus Tover.

4. Val till mötessekreterare valdes Påhl Andersson.

5. Val till 2 st justeringsmän valdes Tommy Andersson och Glen Blomgren.

6. Påhl Andersson läser upp verksamhetsberättelsen för 2017. Och godkändes. 

7. Ekonomiska rapporten lästes upp av Thomas Josefsson och godkändes.

8. Revisionsberättelsen lästes upp av suppleant Jonny Gustafsson och godkändes.

9. Ansvarsfrihet för styrelsen godkändes för 2017.

10. Styrelseordförnade: Nils-Magnus Tover på 1 år.

11. Omval på styrelseledarmöter för en tid av 2 år. Thomas J, Bengt-Göran B och Glenn B. 
Oliwer L, Påhl A och nyval Nicklas J som ersätter Conny A på 1 år (2019)

12. Val av 2 st suppleanter till styrelsen på 1 år. Anton Arvidsson och Joakim Johansson som 
ersätter Oliwer L.

13. Revisorer på 1 år. Lars-Göran Elm och Jenny Isaksson. Suppleant Jonny Gustafsson.

14. 2 ordinarie och 1 suppleant till valberedingen på 1år. Fredrik Karlsson (sammankalande) 
och Joakim Isaksson. Suppleant Oskar Arvidsson.

15. 2 represetanter och 1 suppleant till Uppvidinge Jaktvårdskrets årsmöte. Anton Arvidsson, 
Bengt-Göran Bruzell. Suppleant Nils- Magnus Tover.

16. 3 ledarmöter till jaktskyttekommitén på 1 år. Påhl Andersson, Majron Friskvall och Oliwer 
L.

17. Delegation utförs av Nils-Magnus Tover och Thomas Josefsson från styrelsen.

18. Förvaring av föreningens vapen görs av Påhl Andersson.

19. Inga motioner inkomna.

20.  Medlemsavgiften för 2016 beslutades till 200:- för senior och 50:- junior.

21. Versamhetsplan (aktivitetsprogram 2018) Thomas Jgick igenom denna utan några 
invändningar.

22. Årets budget visade Thomas Josefsson. Se bilaga.

23. Thomas J går igenom hemsidan hur den fungerar och hur den ska användas. Samt att vi 
har facebook som en informationskanal för att nå ut med information.

24. Jägarexamen, Bengt-Göran Bruzell. Alla jägarexamensbanor kommer att besiktas vart 3 
år. Jonny Gustafsson tog upp om att köpa in en automatisk harbana pga säkerheten. Och
det ska ses över.

     25. Ljudkammaren kommer att monteras upp under våren på plintarna. Sammankalande 
Bengt-Göran B och Oliwer L.



       26. Inga övriga frågor. Ordförande Nils-Magnus T delade ut priserna för KM-2017 i 
lerduveskytte och älgskyttet

       27. Mötesordförande Nils-Magnus T tackar och avslutar mötet.

Föreningen bjöd på smörgåstårta och kaffe. Samt att Birger Fransson från jägarförbundet 
Kalmar berättade om eftersökshunden och mentaltester på våra hundar.

Åseda.      Datum: 2018-02-17

Sekreterare. 

__________________________________

Påhl Andersson

Justeringsmän.

____________________________________      ________________________________

Tommy Andersson                                                 Glenn Blomgren


